Ministry Of Education Office Of Assistant Under Secretary Of Private and Qualitative Education





NEWKUWAIT

202401146114 رقم المعساملة: تاريخ المعاملة: 22/08/2024

202401146114

C.CE /1 01146114

قسوار رقسم

يعد الاطلاع على:

- المرسوم الصادر في 1/1/1979 في شان وزارة التربيت.
- نظام الإشراف على التعليم الخاص الذي اقره المجلس الأعلى عام 1959.
- القرار الوزاري 67/46601 الصادر بتاريخ 67/5/16 بشأن نظام التعليم الخاص وتعديلاته.
- كتاب وزارة المالية رقم REG_2024_11576 بتاريخ 2024/5/2 بشأن تجديد عقود المشاريع الخاصة النهية عقدها والقامة على أملاك الدولة والنتهي على عدم المانعه من التجديد لعام واحد.
 - متطلبات تجدید ترخیص المدرستا.

مادة أواسى: يجدد الترخيص المنوح للسيد/ همد عبد الله العتيقي

بفتح مدرسة خاصة ذات نظام هندي تحت اسم مدرسة الكرمل الهندية الخاصة . على مقرها الكائن بمنطقة / خيطان ، قطعة (4) _ قسيمة (800007) , ملك / وزارة المالية - املاك الدولة - الرقم المدنى (35000058) .

مادة ثانيسة: يشمل هذا الترخيص على / رياض الاطفال وجميع المراحل الدراسية.

مادة ثالثة: يسري هذا الترخيص اعتبارا من 2024/9/1 وينتهي في 31/8/31.

مادة رابعة: لا يجوز إجراء أي إضافات أو تعديلات على المبنى المدرسي أو إضافة أو إلغاء مراحل دراسية أثناء سريان الترخيص إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة.

مادة خامسة: يلتزم المرخص له بالرسوم والمصروفات الدراسية والأجور التي تقرها وزارة التربية ولا يجوز له التعديل عليها بأي شكل كان إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة.

مادة سادسة: للوزارة الحق في إلغاء الترخيص حال مخالفة المرخص له للأنظمة والقرارات الصادرة عنها فورا دون ادني مسئولية على الوزارة أو المطالبة بأي تعويضات.

هادة سابعة: جميع مراسلات الوزارة للمرخص له تودع في الصندوق الخصص له بمقر الإدارة العامة للتعليم الخاص وتعتبر جميع المكاتبات والإنذارات والإعلانات القضائية الموجهة إليه صحيحة ونافذة في حقه وبمثابة إعلان قانوني سليم.

مادة فامنة: يعمل بهذا القرار اعتبارا من تاريخ سريانه وعلى جهات الاختصاص العلم والعمل بموجبه.

P.O. BOX 596

السوكسيل الساعد للتعليم الخاص والنوعى

والطفيدري

المطريق tosdeed المدارة المحارة المدارة المدارة المدارة المدارة المدارة المدارة المدارة المدارة المدارة المدارة

10 دینار

نسخة للإدارة العامة للتعليم ا تسخة لوزارة الداخلية .

ص.ب: ٧ الصفاة - الرمز البريا

،: ۲٤٨٣١٧٣٧ - برقيا - تريية كويت - فاكس، ٢٤٨١٥٠١٢ P.O.Box: 7 Safat - Code No.13001 Kuwait - Tel .: 24831737 E-mail: aalsavid@gmail.com

on - Kuwait - Fax: 24815012 مارك 7157145175001959

REFERENCE:

Masouga -MANAGER Carmel School

Kuwait

Sr. Saritha Monteiro A.C. Principal

Carmel School Kuwait

State of Kuwait Ministry of Education Office Of Assistant Undersecretary of Private and Qualitative Education

Date:18/8/2024 No.:01146114 Transaction No. 202401146 Transaction date: 22/8/2024 *202401146114*

Decision No. (

After perusal of:

- Decree issued on 7/1/1979 on Ministry of Education.
- Private Education Supervision System, ratified by the Higher Council of 1959.
- Ministerial Decision No.46601/67-issued on 16/5/1967 on the private education system and the amendments thereof.
- Ministry of Finance letter No. REG-2024-11576, dated 2/5/2024, regarding the renewal of expired private project contracts established on state property which stipulates no objection to their renewal for a period of one year..
- Requirements for renewal of the license.

((DECIDED))

Article I:

The license, granted to Mr. HAMAD ABDULLAH ALOTAIQI for opening a private school with Indian System under the name / Carmel Indian Private School

At its Head Quarters located in Khaitan Area, Block (4), Plot: 800007, Property of Finance Ministry – State Properties, Civil No. 35000058

Article II:

This license includes kindergartens and all

educational levels.

Article III:

This license shall be valid from 1/9/2024 and expires

31/8/2025.

MANAGER
Carmel School
Kuwait

PO. BOX 596

**TUWAIT OF THE SERVICE STATE OF THE S

Sr. Saritha Monteiro A.C.

Principal

Carmel School Kuwait

-

Article IV: It is not allowed to conduct any additions or changes on the school building or cancel the study stages during the

license validity period, but only after obtaining the

Ministry's approval.

Article V: The licensee shall be obliged with the tuition fees, expenses

and charges that shall be prescribed by the Ministry of Education and he is not permitted to amend them in any

form, but only after obtaining the Ministry's approval.

Article VI: The Ministry has the right to cancel license in case of

violation, by the Licensee, of the rules and decisions issued from it, immediately without the least responsibility on the

Ministry or claiming any indemnities.

Article VII: All of the Ministry's correspondences to the Licensee -

shall be deposited in the box assigned to it at the Public Administration For Private Education, and all of the correspondences, notices and court summons, sent to it—shall be considered valid and operational against it and as

a legal and valid notice.

Article VIII: This decision shall be put onto force from its validation

date and the concerned authorities must know and

implement it accordingly.

P.O. BO)

Signed and Sealed
Assistant Undersecretary of Private and

Qualitative Education

MANAGER
Carmel School
Kuwait

Sr. Saritha Monteiro A.C.
Principal

Carmel School Kuwait